

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Jordan Wood Industries (jwico) Date: 21-06-2026 02:50:31 PM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو التاريخ: 21-06-2026 02:50:31 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of Jordan Wood Industries (jwico) was held on 10:00 On 21-06-2026 at Through Zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 88.74%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو بتاريخ 21-06-2026 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في عبر تطبيق زوم وبنسبة حضور 88.74 %.
Subject: Other	الموضوع: آخر
The Company's Extraordinary General Assembly unanimously approved the submission of an application for a declaration of insolvency before the competent court, and to take the necessary legal measures in accordance with due process and the provisions of the applicable law	قررت الهيئة العامة غير العادية للشركة بالإجماع الموافقة على التقدم بطلب إشهار الإعسار لدى المحكمة المختصة، لاتخاذ الإجراءات القانونية اللازمة وفقه للأصول وأحكام القانون النافذ
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Suzanne Alnaif	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Suzanne Alnaif